
 

 

 
 

 

Johannes Calvijnschool 

Dreef 200 

2803 HE Gouda 

0182 – 513555 

calvijnschool@calvijnschoolgouda.nl 

 

Gouda, 22-03-2019 

 

 

 

Beste gemeenteraadsleden, 

 

Op 19 maart 2019 heeft de verkennende raadsvergadering plaatsgevonden over de 

strategische kaders / bouwstenen van het Integraal Huisvestigingsplan (IHP). 

 

In een eerder stadium is het IHP met de schoolbesturen besproken. Jaap Broekman, 

directeur-bestuurder van de Vereniging CNS, waartoe onze school, samen met de 

Livingstoneschool en de Julianaschool behoort, is hierbij betrokken geweest. Tijdens 

de gesprekken is ook het scenario van de Calvijnschool aan de orde geweest. 

 

Tot op heden heeft dit niet geleid tot de uitkomst en duidelijkheid die voor onze 

school zeer wenselijk is, nl. uitbreiding op de eigen locatie in plaats van een 

permanente dependance bij een andere school in een andere wijk/buurt van Gouda.  

Wij voelen ons nu nog niet gerust op de uitkomst die het IHP voor onze school biedt  

en willen daarom de problematiek van de Calvijnschool onder uw aandacht brengen in 

de wetenschap dat u onze school een warm hart toedraagt. 

  

Sinds september 2011 heeft de Johannes Calvijnschool de beschikking over een 

nieuw schoolgebouw. Vrijwel meteen na het in gebruik nemen van dit schoolgebouw 

kampten we met een tekort aan ruimte. Het gebouw kent 15 leslokalen, er zijn echter 

18 klassen. Dit tekort is ontstaan door een groeiend leerlingenaantal dat reeds werd 

voorzien bij de bouw, echter daarop mocht niet geanticipeerd worden.  

 

Momenteel worden twee lokalen gehuurd bij OBS Het Schateiland en één groep 

hebben wij gehuisvest in een handvaardigheidsruimte. 

 

In het nog vast te stellen IHP voor de komende jaren wordt voorzien in nieuwbouw 

voor OBS Het Schateiland. Voor ons betekent dit dat wij daar niet meer gehuisvest 

kunnen blijven.  

In het concept-IHP is daarom opgenomen dat er voor de Calvijnschool een 

permanente dependance wordt meegenomen bij de nieuwbouw van de 

Livingstoneschool. Hier willen wij echter met klem bezwaar tegen aantekenen. Zie 

hiervoor IHP 5.1.2. pag. 38. 

 

 



Het onderwijsgevend personeel, de locatiedirecteur, de Medezeggenschapsraad én de 

ouders zien graag dat de Johannes Calvijnschool op de huidige locatie uitgebreid 

wordt. 

 

Wij hebben onderzocht dat het mogelijk is om in het huidige bestemmingsplan uit te 

breiden op de huidige locatie, zonder daarbij afbreuk te doen aan de speelruimte op 

het schoolplein. Wij bieden u in de bijlage een schets aan, waaruit blijkt dat dit goed 

in te passen is in het huidige straatbeeld en de huidige omgeving. Ook vergunning 

technisch is deze uitbreiding mogelijk. Wij zijn van harte bereid om de tekeningen toe 

te lichten en om anderszins mee te denken. 

 

Een uitbreiding van onze school op de huidige locatie is om de diverse redenen 

wenselijk: 

 Dit verkleint het aantal verkeersbewegingen (én onveilige situaties) tussen het 

hoofdgebouw en de dependance, zowel voor de leerlingen, als de ouders, de 

docenten, de onderwijsassistenten en de interne begeleiders. Minder 

verkeersbeweging rond de dependance heeft ook een positief effect op de 

buurt. 

 Deze verkeersbewegingen nemen tevens veel tijd in beslag, deels tijdens 

onderwijstijd. Als al het onderwijs op één locatie aangeboden wordt, zou de 

onderwijstijd nuttiger en efficiënter ingevuld kunnen worden en kunnen de 

onderwijsassistenten en intern begeleiders beter ingezet worden. 

 De clustering van onderwijsvoorzieningen om goed en passend onderwijs te 

kunnen realiseren kan veel beter vorm gegeven worden op 1 locatie dan bij 

verspreiding over meerdere locaties.  

 Het strategisch uitgangspunt van clustering biedt in dit geval niet de voordelen 

die worden beoogd. Door een permanentie dislocatie te realiseren beperk je de 

mogelijkheden van inhoudelijke samenwerking, de inhoudelijke flexibiliteit die  

nodig is op de hoofdlocatie en wordt er geen ruimte vrijgespeeld.  

 Door uitbreiding op de huidige locatie is het beter mogelijk om inclusief 

onderwijs aan te bieden voor alle leerlingen. De inwendige flexibiliteit wordt 

hierdoor vergroot waardoor het beter mogelijk is om het onderwijs af te 

stemmen op de mogelijkheden van leerlingen. Tijdens de bouw zouden we 

gelijk diverse duurzaamheids- en energiebesparende maatregelen kunnen 

realiseren.  

 De Calvijnschool heeft een eigen identiteit en schoolcultuur, waar ouders 

bewust voor kiezen. Wij behouden deze graag en zien daarom permanente 

vestiging op een andere school niet als een goede oplossing voor onze huidige 

huisvestingsproblematiek. Hiermee wordt ook invulling gegeven aan de in het 

IHP verwoorde visie recht te willen doen onderscheid in identiteit en 

denominatie.  

 

Wij willen u gezien bovenstaande motivering vragen om de realisatie van de 

uitbreiding van de Johannes Calvijnschool op de huidige locatie krachtig te  

ondersteunen. 

 

Graag willen wij deze mogelijkheden ook mondeling toelichten en wij zijn van 

 harte bereid om mee te denken over acceptabele alternatieven op de eigen  

locatie. 

 

Wij nodigen u tevens uit om tijdens schooltijd onze school te bezoeken, zodat u  

het ruimtegebrek zelf kunt ervaren. 

 

 

Namens de ouders (vertegenwoordigd in de MR), het personeel en de directie van  

de Johannes Calvijnschool; 

 



 

 

H. Middelkoop, voorzitter MR 

 

 

 

 

M. van Zijl, secretaris oudergeleding MR 

 

 

 

 

J. Koops-van Dijk, personeelsgeleding MR 

 

 

 

 

J. van Dam, directeur 
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